
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2015-10-07 

Plats: Östra Husby Bygdegård 

 

Närvarande: Monica Helgesson, Lars Andersson, Siv Hellström, Inger 

Linderoth, Gunilla Nensén-Johansson, Ulla Hagdahl och 

Iréne Crona 

 

Frånvarande: Bengt Magnusson och Sven Aronsson,  

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Monica Helgesson hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

 

 

§ 2 Dagordning 

Utsänd dagordning fastställdes efter tillägg.  

 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Till justeringsman utsågs Gunilla Nensén-Johansson. Därefter godkändes 

protokollet och lades till handlingarna. 

 

 

§ 4 Föreningens ekonomi 

 Lars meddelade att det ekonomiska läget är oförändrat. 

  

Medlemsantal  
Totala medlemsantalet idag är 409 och ytterligare några har anmält 

intresse. 

  

  

§ 5 Inkomna skrivelser 
 

 Tiderna förändras 

 Från Sven Bergqvist i SPF Seniorerna Östgötadistriktets styrelse hade 
inkommit en enkät om vilka förändringar och förbättringare som skett i 
föreningen under senaste året. Frågorna diskuterades och besvarades 
under mötet. Monica skickar in våra svar. 



 

 Inspirationsdag 

 Inbjudan hade inkommit från SPF Seniorerna Östgötadistriktet i 

samarbete med Studieförbundet Vuxenskolan till Inspirationsdag i 

Linköping den 20 november. Siv och Irene deltar. 

 

 Östra Husby bygdegård 80 år  

 Inbjudan hade inkommit att delta i bygdegårdens aktiviteter med 

anledning av bygdegårdens 80-årsjubileum som firas den 7 november. 

Man hoppades att SPF Seniorerna Vikbolandet skulle ha möjlighet att  

visa de olika aktiviteter man idag har i bygdegården. Beslutades att 

kontakta Göran Carlsson för att höra om han skulle kunna göra ett litet 

bildspel om föreningens aktiviteter. Inger arrangerar också ett bord med 

fyra bridgespelare som visar hur spelet går till. Monica, Inger och Göran 

representerar SPFden dagen. Även övriga styrelse- och andra medlemmar 

är hjärtligt välkomna. 

 

 Hyresavtal med Bygdegården 

 Bygdegården meddelade vidare att man önskade diskutera föreningens 

nuvarande hyresavtal. Monica kontaktar dem. 

 

 Nytt från Generalsekreteraren 

 Monica får som ordförande ovannämnda nyhetsblad via mail och det 

innehåller en hel del intressant information. Då ingen av övriga 

styrelsemedlemmar fått det, vidarebefordrar hon gårdagens inkomna till 

samtliga samt anmäler därefter våra mailadresser till utsändaren så att vi 

fortsättningsvis kan få bladet direkt. 

 

 Mail från medlem 

 Från Harriet Karlsson hade inkommit mail, i vilket hon efterlyser ett 

nyhetsbrev med uppgifter om resor, studiebesök, aktiviteter, etc som hon 

anser föreningen borde skicka ut regelbundet en gång i månaden. Frågan 

diskuterades, men man kom fram till att all denna information redan finns 

på föreningens hemsida. Dessutom annonseras alla aktiviteter i tidningen 

och på månadsmötena. 

 

  

§ 6 Rapporter 

 

 Inspirationsdag för reseombud och sammanställning 

 Monica och Lars rapporterade från SPF Seniorerna Östgötadistriktet och 

Studieförbundet Vuxenskolans ovannämnda inspirationsdag de deltog i 

den 17 september. Man var 17 distrikt som lämnade en skriftlig 



utvärdering som sammanställdes.  Där framkom att man upplevde en ny 

vi-känsla efter det här mötet. Vidare nämndes att en gemensam pool borde 

skapas i distriktet framför allt för samordning/samarbete och 

informationsutbyte om resor, musik och underhållningsalternativ, m.m.  

 

 Trafikombud 

 Monica meddelade att tidigare aviserade halkkörning i Linköping inte 

lockat deltagare från föreningen.  

 Information om trafikregler och trafikmärken kommer att hållas den 18 

november på förmiddagen i Linköping och på eftermiddagen i 

Norrköping. Den informationen har dock föreningens medlemmar fått vid 

ett tidigare möte och då vi f.n. saknar ett trafikombud som kan hantera de 

här frågorna beslutades inte om några vidare åtgärder. 

 Inger kom med förslag om tänkbar kandidat som trafikombud och lovade 

kontakta vederbörande för att höra om personen ifråga var intresserad. 

 

 Konferens i hemsjukvårdens spår 

 Monica meddelade att hon fått ett mail om ovannämnda. Detta var dock 

riktat till KPR-ledamöterna. Styrelsen avvaktar därför rapport/information 

från KPR-representanten. 

  

 

§ 7 Resor  

  

 Julmarknadsresa 

 Lars hade för årets julresa undersökt resor till Lübeck/Burg. Det var det 

alternativ som fått flest röster av medlemmarna.  Resan planeras äga rum 

6-8 december och fullständig information med uppgifter om anmälan, etc 

kommer att annonseras  i NT och på hemsidan den 15 oktober samt på 

nästa månadsmöte den 21 oktober.  

 

 ”Långresa” 2016 

 Planerna på en utlandsresa till hösten 2016 fortgår och 

styrelsemedlemmarna uppmanades att inkomma med konkreta förslag till 

nästa möte.  

 

 Resor 2016 

 Styrelsen diskuterade även olika alternativ för kortare resor under nästa år.  

  

  

§ 8 Nya ärenden och Övrigt 

 

 Ersättning  



 Beslutades att ersättning med 5,- kr per bulle ska utgå till de som bakar 

 till våra informationsträffar. 

 

 Informationsmöte i vår 

 Siv meddelade att hon avser kontakta Ingrid Broman, läkemedelsansvarig 

i SPF Östgötadistriktet och be henne komma och tala om läkemedel. 

Samtidigt skulle även den nya apotekaren på Apoteket i Vikbolandets 

vårdcentral komma och presentera sig. 

 

 Upprop ang förslag om sammanslagning av syncentralerna i Linköping 

och Norrköping 

 Gerd Könemann hade kontaktat Monica angående ovan och bett om stöd i 

form av namninsamling mot ett sådant förslag. Styrelsen beslutade stödja 

detta och en lista för namnunderskrifter kommer att läggas ut vid nästa 

månadsmöte. 

 

 Sockenombudsträff 

 Inger meddelade att en sockenombudsträff  kommer att hållas den 14 

oktober . Man kommer då att planera för nästa års aktiviteter. 

 

 Årsmötet 2016  

 Beslutades att årsmötet nästa år ska hållas den 17 februari.  

 En kort diskussion om upplägg följde, men till det får styrelsen 

återkomma senare. 

 

 Folkhälsodagen den 26 oktober 

 Siv meddelade att hon  kommer att delta. 

  

  

§ 9 Avslutning och nästa möte 

Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse . 

 Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 4 november 2015,  kl. 13.00 i 

Östra Husby bygdegård.  

 

 

 

 

Vid protokollet: _________________ Justerat: _______________________ 

 Iréne Crona Monica Helgesson 

 


